
   Protokół nr 3 /2020

z posiedzenia wspólnej Komisji Spraw Społecznych, Komisji Gospodarki
Miejskiej, Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Rady Miasta Piły

w dniu 22 września  2020 r.
zdalny tryb obradowania

(czas trwania godz.: 14:00 –17:00 )

Na posiedzeniu obecnych było 10 członków Komisji Spraw Społecznych, 7 członków

Komisji Gospodarki Miejskiej, 6 członków Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta. Listy

obecności radnych  są zawarte w dokumencie „ZAKRES PRAC KOMISJI XXX SESJA

RADY MIASTA PIŁY w dniu 2020-09-22 ”.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych powitał

radnych oraz zaproszonych gości i po stwierdzeniu quorum otworzył obrady komisji.

Porządek obrad:

1.  Sprawy regulaminowe.

2. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy

XXVI a XXX sesją Rady Miasta Piły  druk nr 431.

3.  Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z

wykonania uchwał Rady Miasta Piły od 23 maja 2020 r. do 10 września 2020 r. druk 432.

4.   Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej

Prognozy Finansowej Miasta Piły na lata 2020-2031 druk 443.

5.   Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały

budżetowej na 2020 rok druk 444.

6.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  zmieniający  Uchwałę  Nr

XVII/178/19 Rady Miasta Piły z dnia 26 listopada 2019 r. w sprawie Rocznego programu

współpracy  miasta  Piły  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2020 rok  druk 436.
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7.  Zaopiniowanie  projektu   uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Studium

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Piły druk 437.

8.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  projektu

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta Piły  druk 434 .

9.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na

sprzedaż oraz przyznania na rzecz najemców pierwszeństwa w nabyciu lokali użytkowych

(garaży) wraz z udziałami w nieruchomości wspólnej druk 438 .

10.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w sprawie  wyrażenia  zgody  na

wynajęcie i wydzierżawienie nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego

trybu zawarcia umów druk 439.

11.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w sprawie  wyrażenia  zgody  na

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu i  dzierżawy druk

440. 

12.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w sprawie  wyrażenia  zgody  na

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy druk 441.

13. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie rozpatrzenia petycji Pani

Renaty Sutor o zmianę przepisów prawa miejscowego poprzez dofinansowanie pieniężne

lub rzeczowe rodziców mieszkających w gminie Piła w zakresie edukacji ich dzieci, które z

powodu pandemii panującej w Polsce, nie mogą uczyć się w szkołach lub przebywać w

przedszkolach, a tym samym edukacja dzieci  została przerzucona na ich rodziców, oraz

utworzenie  miejsc  i  pomieszczeń,  w  których  możliwe  byłoby  pozostawienie  odzieży,

obuwia oraz żywności dla osób potrzebujących druk 435.

14.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji

XXX* dotyczącej nadania nowej przeprawie mostowej na Gwdzie miana „Mostek Zgody”

druk 442.

15. Informacja w sprawie interpelacji i zapytań druk 433.

16. Zamknięcie obrad.
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Ad. 1

Sprawy regulaminowe - przyjęcie porządku obrad.

Proponowany porządek obrad został przyjęty przez komisje bez uwag.

Ad. 2

Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy

XXVI a XXX sesją Rady Miasta Piły.

Informacja zostanie przedstawiona na sesji Rady Miasta w dniu 29 września 2020 r.

Ad. 3

Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z

wykonania uchwał Rady Miasta Piły od 23 maja 2020 r. do 10 września 2020 r. 

Radna Maria Miler zadała pytania dotyczące siedmiu punktów:

1. pk  21  spotkanie  Prezydenta  za  pośrednictwem  łącza  internetowego

z przedstawicielami Exalo Drilling S.A. - co było powodem tego spotkania. 

2. pkt  48  Prezydent  wyraził  zgodę  na  przesunięcie  terminu  zagospodarowania

nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  działkę  położoną  przy  ul.  Wawelskiej

w Pile oraz nienaliczanie kar umownych - jaki jest powód i  dlaczego nie nalicza

się kar umownych.

3. pkt  74  Prezydent  wyraził  zgodę  na  umorzenie  podatku  od  nieruchomości

za okres od IV do VI raty 2020 r. wraz z odsetkami (ulga dotyczy nieruchomości

będących  w  dyspozycji  Urzędu  Miasta  Piły)  -  jaka  to  jest   kwota  i  jakiej

to dotyczy nieruchomości.

4. pkt  109  Prezydent  spotkał  się  online  z  Prezesem  Krajowego  Zasobu

Nieruchomości - jaki był cel spotkania i  jakie są rezultaty tego spotkania.

5. pkt  135  naliczenie  opłaty  za  bezumowne  korzystanie  z  nieruchomości

położonych  w Pile w wysokości 1 i 5-krotnej stawki czynszu - jaki jest powód

naliczenia stawki w takiej wysokości.

6. pkt 179 wspólnie z prezesem Pilskiej Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko- -

Własnościowej  Prezydent  poinformował  media  o  porozumieniu  w  sprawie

przebudowy terenu w rejonie ulic: Wyspiańskiego, Żeromskiego, Orzeszkowej,
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Wyszyńskiego.  Jaki  jest  związek  między  pkt  179  i  pkt.  195  (spotkanie

z  Radnymi  i  mieszkanką  Osiedla  Górne  w  temacie   przebudowy   terenu

w rejonie ulic  Wyspiańskiego,  Żeromskiego,  Orzeszkowej,  Wyszyńskiego )  -

dlaczego były dwa spotkania i czy były tu odmienne zdania.

7.  pkt 183 Prezydent podjął zarządzenie w sprawie przyznania dotacji na wsparcie

realizacji  zadania  publicznego  Gminy Piła  w 2020  r.  (dotacja  w wysokości

10.000  zł  dla  Stowarzyszenia  Operetka  Wrocławska).  Radna  Maria  Miler

chciałaby uzyskać więcej informacji na ten temat.

Radny  Zbigniew  Pyziak  zadał  pytania  dotyczące  następujących  punktów

sprawozdania:

1. pkt  64 spotkanie Prezydenta  z przedstawicielami WFG Sp. z o.o. Spółka jest

właścicielem  pustostanu  po  byłym  domu  handlowym  „Stokłosa”.  Podczas

spotkania  inwestorzy  poinformowali  o  wyłonieniu  podmiotu,  który  zajmie

się działaniami związanymi z rozbiórką nieruchomości. Umowa w tej sprawie

już została podpisana. Uczestnicy spotkania podtrzymali również chęć złożenia

wniosku  o  zmianę  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  tego  obszaru

i umożliwienie posadowienia tam budynku mieszkaniowego wielorodzinnego.

Prezydent Głowski podtrzymał chęć współpracy w zakresie znalezienia takiego

rozwiązania,  które  będzie  dobre  dla  wszystkich  zainteresowanych  –  dla

inwestora,  mieszkańców  i  urzędu  miasta  -  poprosił  o   udzielenie  więcej

informacji na ten temat.

2. pkt 135 Prezydent naliczył opłaty za bezumowne korzystanie z nieruchomości

położonych w Pile w wysokości 1 i 5-krotnej stawki czynszu - od czego zależy

wysokość naliczania tej kary.

3. pkt  206  Prezydent  podjął  zarządzenie  w  sprawie  koordynatorów  do  spraw

dostępności  w  Urzędzie  Miasta  Piły  -  Radny  Zbigniew  Pyziak  poprosił  o

bardziej precyzyjne wyjaśnienie  tego punktu.

4. pkt  207  podczas  spotkania  z  mediami  Prezydent  poinformował  media

o  zasadach  funkcjonujących  pilskich  szkołach  w  związku  z  nadchodzącym

rokiem szkolnym. Jak podkreślił,  otwierając konferencję, prezydent Piły Piotr

Głowski  do  zbliżającego  się  roku  szkolnego  można  było  przygotować

się znacznie lepiej, gdyby rząd i Ministerstwo Edukacji Narodowej efektywnie

wykorzystało czas od rozpoczęcia pandemii i konsultowało program organizacji
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roku  szkolnego  pod  względem  finansowym,  organizacyjnym  i  prawnym

z samorządami, które do tej pory zebrały masę doświadcze - Radny Zbigniew

Pyziak prosi o usunięcie komentarza przy tej informacji.

5. pkt  235  Prezydent  podjął  zarządzenie  w  sprawie  ogłoszenia  wykazu

nieruchomości  lokalowej  przeznaczonej  do  sprzedaży  wraz  z  udziałem

w nieruchomości wspólnej w drodze przetargu ustnego nieograniczonego (dot.

lokalu  użytkowego położonego przy  ul.  14 Lutego  16)  -   co  jest  powodem,

że budynek będzie wystawiony na sprzedaż i jakie będą procedury.

Radna Zdzisława Karpińska zadała pytania odnośnie punktów związanych z odmową

umorzenia,  bądź  odroczenia   podatku  od  nieruchomości  dla  niektórych

przedsiębiorców. Jakie były powody odmowy.

Dalej zadała pytanie odnośnie :

1. pkt  190  Prezydent  nie  uwzględnił  uwagi  do  zmiany  Studium uwarunkowań

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Piły (Śniadeckich I) 

2. pkt  191  Prezydent  uwzględnił  uwagę  do  zmiany  Studium  uwarunkowań

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Piły (Śniadeckich II).  

Radna Zdzisława Karpińska zadała pytanie czego dotyczyły zmiany Studium.

Radna Wioletta Stalęga  zadała pytanie  odnośnie:

1. pkt 32 Prezydent wziął udział w Zgromadzeniu Wspólników Altvater Sp. z o.o.

- czy po tym spotkaniu są nowe ustalenia.

2. pkt 38 Prezydent wziął udział w posiedzeniu Związku Międzygminnego Pilski

Region  Gospodarowania  Odpadami  Komunalnymi.  Podczas  spotkania

rozmawiano  o  podziale  związku  na  sektory  -  jakie  są  to  sektory  i  czego

to dotyczy.

3. pkt 199 Prezydent  podjął zarządzenie w sprawie nabycia do zasobu Gminy Piła

prawa  własności  lokalu  mieszkalnego,  do  którego  Gminie  przysługuje

spółdzielcze własnościowe prawo do lokalu. 200 - udzielenie informacji  jakiego

lokalu to dotyczy.

Beata Dudzińska Z-ca Prezydenta odpowiedziała na pytania:

 pkt 21 spotkanie było związane z poznaniem szczegółów i planów  związanych 

ze zmianą  miejsca zakwaterowania Exalo  Drilling S.A. na nieruchomość przy

ul. Powstańców Wlkp.

 pkt 48 umorzenie kar było związane i zaistniałą sytuacją z powodu pandemii
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panującej i problemami w prowadzeniu działalności.W przypadku konieczności

wskazania  inwestora  lub  przedsiębiorcy,  którego  dotyczyło  to  umorzenie,

to zostanie taka informacja przekazana w terminie późniejszym.  

  pkt  64  podczas   tego  spotkania  inwestorzy  poinformowali  o  wyłonieniu

podmiotu, który zajmie się działaniami związanymi z rozbiórką nieruchomości.

Umowa w tej sprawie już została podpisana. Uczestnicy spotkania podtrzymali

również  chęć  złożenia  wniosku  o  zmianę  planu  zagospodarowania

przestrzennego  dla  tego  obszaru  i  umożliwienie  posadowienia  tam  budynku

mieszkalnego wielorodzinnego. 

 pkt  109 odpowiedź na to pytanie zostanie udzielona w terminie późniejszym.

 pkt 74 na to pytanie udzieliła odpowiedzi Ewelina Ślugajska Skarbnik Gminy

Piła -  jest to kwota 1254 zł.

 Ewelina  Ślugajska  Skarbnik  Gminy  Piła  udzieliła  odpowiedzi  na  zadane

pytanie  Radnej  Zdzisławy  Karpińskiej  -  istnieje  Pilski  Pakiet  Pomocy

Przedsiębiorcom i   wszyscy, którzy składali uzasadnione wnioski, w skróconej

procedurze, z uzasadnieniem swojej sytuacji finansowej, to od kwietnia, maja,

czerwca mogli ubiegać się o odroczenie terminu płatności, bądź rozłożenie na

raty.  Takich  przedsiębiorców  było  bardzo  wielu  i  po  złożeniu  stosownych

dokumentów,  pod  względem  formalno  -  prawnym,  były  przedstawiane  na

kolegium w większości przypadków były decyzje pozytywne i wyrażana była

zgoda.  Były  przypadki,  gdy  przedsiębiorcy  próbowali  swoje  zaległości

podatkowe  sprzed  trwania  pandemii  również  zgłosić  do  udzielenia  ulgi.

Wszystkie wnioski były dokładnie analizowane.

 pkt  135  odpowiedzi  udzieliła  Ewelina  Ślugajska Skarbnik  Gminy  Piła

-  osoby,  które  wynajmują,  wydzierżawiają  nieruchomości   zapominają

i  w bardzo krótkim czasie  tj.  kilka dni  przed terminem zakończenia  składają

stosowne wnioski, bez zbędnej zwłoki. Wówczas Prezydent, kiedy termin jest

bardzo krótki i niezawiniony przez przedsiębiorcę, bądź osobę wydzierżawiającą

ustala  stawkę  jednokrotną.  Pojawiają  się  również  przypadki  takie,  kiedy

te terminy notorycznie są zapominane, pomimo zgłoszeń, telefonów, informacji,

że te wnioski trzeba złożyć, aby przedłużyć umowę. Wnioski kiedy te terminy są

ewidentnie  naruszane,   bądź  występuje  przekroczenie  terminu,  wówczas

są to stawki większe.

 pkt 190 i pkt  191  Beata Dudzińska Z-ca Prezydenta  zaproponowała,  żeby
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odpowiedzi  udzieliła  Iwona  Wojtecka  Dyrektor  Miejskiej  Pracowni

Urbanistycznej. 

 pkt 179 i pkt.  195  Beata Dudzińska Z-ca Prezydenta  udzieliła odpowiedzi,

że  dwukrotnie  doszło  do  spotkania.  Pierwsze  było  z  Prezesem  Pilskiej

Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko - Własnościowej, a drugie z Radnymi,

którzy reprezentują to Osiedle Górne.

 pkt 32  Beata Dudzińska Z-ca Prezydenta  udzieliła odpowiedzi, że do takich

spotkań dochodzi na bieżąco i jest to  związane z zagospodarowaniem odpadów.

 pkt  235  Beata  Dudzińska Z-ca  Prezydenta  odpowiedziała,  że  nie  chodzi

o sprzedaż zabytkowego budynku tylko o lokal użytkowy.

 pkt  199  Beata  Dudzińska Z-ca  Prezydenta  odpowiedź  będzie  udzielona

w terminie późniejszym.

 pkt 183 Beata Dudzińska Z-ca Prezydenta odpowiedziała, że to nowy projekt

dotyczący  realizacji  projektów  kulturalnych  bądź  integracyjnych.

Przedstawiciele  Operetki  zwrócili  się  z  projektem “Opera  na  wynos”.  Takie

realizacje działy się w Polsce w kilku miejscach. Artyści wychodzą na zewnątrz

i mają bezpośrednie interakcje z mieszkańcami miasta.

 pkt  206  Roman  Szarzyński Sekretarz  Gminy  udzielił  odpowiedział,

że powołanie koordynatorów do spraw dostępności zostało narzucone ustawą.

Wszystkie  jednostki  samorządu  terytorialnego  miały  obowiązek  powołania

takich  koordynatorów do 30 września  2020 r.  Pan Prezydent  powołał  trzech

koordynatorów.

Ad. 4

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej

Prognozy Finansowej Miasta Piły na lata 2020-2031. 

Projekt  uchwały  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  Ewelina  Ślugajska Skarbnik

Gminy Piła. 

Komisja  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  -  wyniki  głosowania:  ZA (5  ),  PRZECIW (0),

WSTRZYMUJE SIĘ (1), BRAK GŁOSU (), NIEOBECNY (0)

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania:  ZA  (6),  PRZECIW  (  0),

WSTRZYMUJE SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Komisja  Spraw  Społecznych  -  wyniki  głosowania:  ZA  (  10),  PRZECIW  (),
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WSTRZYMUJE SIĘ (), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (2)

 

Radni nie zadawali pytań

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 5

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały

budżetowej na    2020 rok. 

Projekt  uchwały  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła Ewelina  Ślugajska Skarbnik

Gminy Piła. 

Radny  Zbigniew Pyziak  zadał  pytanie  odnośnie  Dz.  926 Kultura  Fizyczna,  rozdz.

92605. Dlaczego futsal i piłka nożna dostały po raz drugi dotację. 

Radna  Maria  Miler  zadała  pytanie  odnośnie  zwiększenia  planu  dochodów

majątkowych jako środki na inwestycje z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych

(kwota 6 536 935 zł). Poprosiła o dokładne wyjaśnienia .

Ewelina  Ślugajska  Skarbnik  Gminy  Piła  odpowiedziała  na  pytanie Radnego

Zbigniewa Pyziaka, że ta kwota ujęta w tym dziale 80 000 zł zmieniła tylko klasyfikację

budżetową. Ani futsal, ani piłka nożna nie dostały w tym roku żadnej dotacji. 

Ewelina Ślugajska Skarbnik  Gminy Piła  odpowiedziała  na  pytanie  Radnej  Miler,

że w związku z ustawami mającymi na celu przeciwdziałanie i zwalczanie COVID - 19

otrzymaliśmy  środki  w  wysokości  6  536  935  zł  jako  środki  dedykowane  gminie.

Te środki mogą być przeznaczone tylko na inwestycje, które będą realizowane w roku

2021. W związku z tym w tym roku zmniejszają deficyt. 

Radna Maria Miler -  zadała pytanie czy Urząd Miasta pokrywał wydatki związane

z płatnościami ZUS - dotyczy  nauczycieli

Ewelina Ślugajska Skarbnik Gminy Piła odpowiedziała że  ustawodawca dopuścił

możliwość  ubiegania  się  o  50%  pomoc  w  zakresie  płatności  składek  ZUS  dla

przedsiębiorców zatrudniających poniżej  49 osób. Niektóre jednostki  mogły ubiegać

się o taką  pomoc. O taką pomoc ubiegały się przedszkola oraz żłobek i  z tej pomocy

za miesiąc: marzec, kwiecień i maj te jednostki skorzystały. 
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Komisja  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  -  wyniki  głosowania:  ZA  (5),  PRZECIW  (0),

WSTRZYMUJE SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania:  ZA  (6),  PRZECIW  (  0),

WSTRZYMUJE SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Komisja  Spraw  Społecznych  -  wyniki  głosowania:  ZA  (10),  PRZECIW  (0),

WSTRZYMUJE SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 6

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  zmieniający  Uchwałę  Nr

XVII/178/19  Rady  Miasta  Piły  z  dnia  26  listopada  2019  r.  w  sprawie  Rocznego

programu  współpracy  miasta  Piły  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2020 rok.

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta przedstawiła  Teresa Jakubowska Z-ca Dyr.

Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich.

    Zgodnie  z  art.  5a  ust.  1  i  ust.  4  ustawy  o  działalności  pożytku  publicznego

i  o  wolontariacie  (Dz.  U.  z  2020  r.,  poz.  1057)  organ  stanowiący  jednostki

samorządu   terytorialnego  jest  zobowiązany  do  uchwalenia  rocznego  program

współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami

wymienionymi w art. 3 ust. 3  ustawy, w którym określa między innymi wysokość

środków planowanych na realizację programu oraz priorytetowe zadania publiczne.

Zmiany w Programie wprowadzane są zgodnie z ww. ustawą.  W obowiązującym

Rocznym  programie  współpracy  miasta  Piły  z  organizacjami   pozarządowymi

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku  publicznego na 2020

rok,  proponuje  się  wprowadzenie  zmian  w  obszarach  „Ochrona  zdrowia  oraz

przeciwdziałanie  uzależnieniom  i  patologiom”  oraz  „Pomoc  społeczna”.  Zmiany

wprowadza  się  na  wnioski  Wydziału  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych  oraz

Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Pile.  Planuje  się  przekazanie

organizacjom  pozarządowym  do  realizacji  zadanie  „Organizacja  działań

promujących  zdrowy  styl  życia  połączonych  z  oddziaływaniem

socjoterapeutycznym  w  ramach  profilaktyki  uzależnień  dla  dzieci  i  młodzieży

z terenu Piły”. W tym celu konieczne jest dodanie ww. zadania w obszarze „Ochrona
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zdrowia  oraz  przeciwdziałanie  uzależnieniom  i  patologiom”,  zwiększając

jednocześnie kwotę środków w obszarze ochrony zdrowia o 100 000 zł, z 80 000 zł

do wysokości  180 000 zł. Realizacja zadania planowana jest w trybie uproszczonym

–  w  formie  małych  grantów.  Ponadto,  proponuje  się  zmniejszenie  w  obszarze

„Pomoc  społeczna”  środków  finansowych  o  kwotę  185.194  zł,  z  821.954  zł

do 636.760 zł.  Powyższe wynika z  niewykorzystania  zaplanowanych kwot,  m.in.

z  uwagi  na  brak  ofert  w  przeprowadzonych  otwartych  konkursach  na  wybór

wykonawców zadań dotyczących  ogrzewalni dla osób bezdomnych i wyposażenia

mieszkań  w  używane  meble  po  renowacji.  Ograniczony  został  również  zakres

czasowy  i  finansowy  realizacji  zadania  dotyczącego  schroniska  dla  osób

bezdomnych  w  związku  z  koniecznością  ponowienia   procedury  konkursowej,

ze względu na brak ofert. Kwota 185 194 zł zostanie przeniesiona w budżecie miasta

Piły  na  inne  zadania  pomocy  społecznej,  realizowane  przez  Miejski  Ośrodek

Pomocy Społecznej w Pile, poza programem współpracy. Propozycje zmian zostały

poddane  konsultacjom  z  organizacjami  pozarządowymi.  Konsultacje  propozycji

zmiany w zakresie priorytetowych zadań publicznych  w obszarze „Ochrona zdrowia

oraz przeciwdziałanie uzależnieniom i patologiom”  odbyły się w dniach od 3 lipca

2020 r.  do  24  lipca  2020 r.  W trakcie  trwania  konsultacji   nie  wpłynęły  uwagi.

Natomiast  konsultacje  propozycji  zmian  w  obszarze  „Pomoc  społeczna”

przeprowadzono w dniach od 5 sierpnia 2020 r. do 26 sierpnia 2020 r.  Również nie

zgłoszono  uwag  do  konsultowanych  zmian.  Po  wprowadzeniu  opisanych  wyżej

zmian,  łączna  planowana  kwota  na  realizację  Programu  w  2020  roku  wyniesie

1 776 060 zł.  

Radna  Teresa  Kasior zadała  pytanie  odnośnie  zwiększenia  kwoty  dot.  „Ochrona

zdrowia  oraz przeciwdziałanie  uzależnieniom i patologiom”.  Czy realizacja  zadania

planowana  jest  w  trybie  małych  grantów  i  czy  będą  ogłaszane  konkursy  przez

Prezydenta.

Kolejne  pytanie,  to  czy  wszystkie  świetlice  socjo-terapeutyczne  działają  i  jaka  jest

ich ilość.

Teresa  Jakubowska  Z-ca  Dyr.  Wydziału  Rozwoju  i  Funduszy  Europejskich

odpowiedziała, że jeśli chodzi o tryb przyznawania, to będą małe granty i są  to kwoty

do 10 000 zł w jednorazowym przyznaniu.

W  odniesieniu  do  pytania  o  świetlice  socjo-terapeutyczne  odpowiedź  zostanie

przekazana na sesji Rady Miasta 27 października 2020 r.
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Komisja  Spraw  Społecznych  -  wyniki  głosowania:  ZA  (10  ),  PRZECIW  (),

WSTRZYMUJE SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 7

Zaopiniowanie  projektu   uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Studium

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Piły.

Projekt  uchwały  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła Iwona  Wojtecka  Dyrektor

Miejskiej Pracowni Urbanistycznej. 

Na podstawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania

przestrzennego miasta Piły (uchwała Nr IX/87/19 Rady Miasta Piły z dnia 28 maja 2019

r. oraz uchwała zmieniająca Nr XXVI/274/20 Rady Miasta Piły z dnia 9 czerwca 2020

r.) Rada Miasta Piły podjęła uchwałę Nr IX/88/19 z dnia 28 maja 2019 r. w sprawie

przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków

zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły.  Istotnym  powodem  zmiany

obowiązującego studium był obowiązek dokonania przez Prezydenta Miasta Piły oceny

aktualności  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego

miasta  Piły  wynikający  art.  32  ust.  1  ustawy  o  planowaniu  i  zagospodarowaniu

przestrzennym (Dz. U. z 2020 r. poz. 293 z późn. zm.). W ocenie tej przeanalizowano,

między  innymi:  zmiany  w  zagospodarowaniu  przestrzennym,  zmienione  przepisy

odrębne  oraz  inne  dokumenty,  zamierzenia  i  potrzeby  inwestycyjne  gminy  oraz

mieszkańców,  a  także  miejscowe  plany  zagospodarowania  przestrzennego

obowiązujące  na  obszarze  miasta  Piły.  Z  analizy  wynika,  że  obecnie  obowiązujące

Studium,  wymaga  zmian  w  zakresie  polityki  przestrzennej,  uwarunkowań

zagospodarowania  przestrzennego  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego,

wynikających  z  planowania  nowych  terenów pod zabudowę.  Prezydent  Miasta  Piły

sporządził  projekt  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania

przestrzennego miasta Piły (zmiany Studium 2020) wraz z prognozą oddziaływania na

środowisko;  przeprowadził  tryb  formalny,  wynikający  z  ustawy  o  planowaniu  i

zagospodarowaniu  przestrzennym oraz  przepisów odrębnych.  W trybie  sporządzenia

projektu zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego,
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zgodnie z zapisami ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym i ustawy

o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie oraz ocenach oddziaływania

na środowisko, Prezydent Miasta Piły rozpatrzył wnioski złożone przez instytucje oraz

wnioski  złożone  przez  organy  opiniujące  i  uzgadniające  projekt  zmiany  studium

uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego.  Do  sporządzanego

projektu zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego

uzyskano  pozytywne  opinie  i  uzgodnienia.  Uwagi  zawarte  w  opinii  Regionalnego

Dyrektora Ochrony Środowiska w Poznaniu, odnoszące się do przedmiotowej zmiany

Studium  zostały  uwzględnione  w  projekcie  zmiany  Studium  i  w  prognozie

oddziaływania  na  środowisko.  W projekcie  zmiany  Studium uwzględniono  również

uwagi  zawarte  w uzgodnieniu  Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie

w Bydgoszczy oraz spełniono warunki uzgodnienia projektu zmiany Studium określone

przez Zarząd Województwa Wielkopolskiego w Poznaniu.  W dniach od 15 czerwca

2020 r. do 15 lipca 2020 r. w siedzibie Urzędu Miasta Piły projekt zmiany Studium

2020  był  wyłożony  do  publicznego  wglądu  wraz  z  prognozą  oddziaływania

na  środowisko  zgodnie  z  art.  11  pkt  7  ustawy  o  planowaniu  i  zagospodarowaniu

przestrzennym  oraz  zgodnie  z  art.  39  ustawy  z  dnia  3  października  2008  r.

o  udostępnianiu  informacji  o  środowisku  i  jego  ochronie,  udziale  społeczeństwa

w ochronie środowiska oraz ocenach oddziaływania na środowisko wraz z możliwością

wnoszenia uwag do 5 sierpnia 2020 r. W dniu 1 lipca 2020 r. zorganizowano dyskusję

publiczną nad rozwiązaniami przyjętymi w projekcie zmiany Studium i w prognozie

oddziaływania  na  środowisko.  W  trybie  wyłożenia  do  publicznego  wglądu  zmiany

Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły

wpłynęły uwagi. Uwaga, złożona przez Nadleśnictwo Kaczory, dotyczyła wyłączenia

z opracowania zmiany Studium 2020 obszaru w rejonie ul. Śniadeckich, oznaczonego

w projekcie zmiany Studium jako obszar nr 5. Powyższy teren objęty projektem zmiany

Studium 2020 w rejonie ul. Śniadeckich stanowi użytek leśny i otoczony jest terenem

lasów  państwowych.  Nadleśnictwo  Kaczory  nie  wyraziło  zgody  na  przeznaczenie

działek  leśnych  pod  drogę  obsługującą  projektowane  działki.  Prezydent  postanowił

uwzględnić  uwagę  i  wyłączyć  obszar  nr  5  z  uchwały  dotyczącej  zmiany  Studium

uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły.  Pozostałe

uwagi,  dotyczyły  zmiany  Studium  w  zakresie  zagospodarowania  w  rejonie  osiedla

Gładyszewo, w rejonie alei Wojska Polskiego i ul. Wypoczynkowej oraz obszaru nr 5

w rejonie ul. Śniadeckich. Prezydent Miasta Piły Rozstrzygnięciem z dnia 18 sierpnia
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2020 r. nie uwzględnił  ww. uwag w całości.  Przedstawiony projekt zmiany Studium

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Piły wraz z listą

nieuwzględnionych  uwag  zawiera  racjonalne  cele  rozwoju  miasta,  uwzględniając

zagadnienia  zawarte  w  dokumentach  ponadlokalnych  i  przepisach  obowiązującego

prawa. Uchwalenie zmiany Studium 2020 jest uzasadnione wymogami merytorycznymi

dalszego  rozwoju  miasta  oraz  formalnymi,  jako  dokumentu  polityki  przestrzennej

miasta  –  wymaganego  w trybie  sporządzania  oraz  uchwalania  miejscowych  planów

zagospodarowania  przestrzennego  na  obszarze  miasta,  stanowiących  przepisy  prawa

miejscowego.

Radna Zdzisława Karpińska zadała pytanie o las na końcu ul. Śniadeckich i poprosiła

o wyjaśnienia.

Iwona Wojtecka Dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej - wyjaśniła, że jest to

las powojskowy. Agencja Mienia Wojskowego sprzedała ten teren, a kupił to prywatny

inwestor. Jest to teren leśny, nie budowlany i wymaga całej procedury. Nadleśnictwo

Kaczory, które jest na około właścicielem gruntu, nie wyraża zgody żeby droga była

poprowadzona przez ich teren .

Radna Maria Miler zadała pytanie, czy plan, który tam obowiązywał ( koniec  ulicy

Śniadeckich), a dotyczył zabudowy rezydencjonalnej nadal obowiązuje.

Iwona Wojtecka Dyrektor  Miejskiej  Pracowni Urbanistycznej odpowiedziała,  że

ten teren nadal ma obowiązujący plan zagospodarowania, to nie dotyczy tego terenu,

tylko jest on dalej wewnątrz lasu  i jest niewidoczny z zewnątrz.

Komisja  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  -  wyniki  głosowania:  ZA (  4),  PRZECIW (0),

WSTRZYMUJE SIĘ (1), BRAK GŁOSU (1), NIEOBECNY (0)

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania:  ZA  (6),  PRZECIW  (  0),

WSTRZYMUJE SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Radni nie zadawali pytań.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.
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Ad. 8

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  projektu

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta Piły.

Projekt  przedstawił  Mariusz  Bednarczyk Prezes  Miejskich  Wodociągów

i Kanalizacji. 

Na podstawie nowelizacji ustawy z dnia 7 czerwca 2018 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w

wodę  i  zbiorowym  odprowadzaniu  ścieków  (Dz.  U.  z  2019  r.,  poz.  1437  ze  zm.)

koniecznym stało się  zaktualizowanie  treści  Regulaminu zbiorowego zaopatrzenia  w

wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie miasta Piły. Zgodnie z art. 19 ust.

1  ww. ustawy Rada Miasta  na podstawie  projektu Regulaminu dostarczania  wody i

odprowadzania  ścieków  opracowanego  przez  przedsiębiorstwo  wodociągowo-

kanalizacyjne, przygotowała i przyjęła Uchwałą nr LV/714/18 z dnia 17 lipca 2018 roku

projekt Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków oraz przekazała go do

zaopiniowania  organowi  regulacyjnemu,  zawiadamiając  o  tym  przedsiębiorstwo

wodociągowo-kanalizacyjne.  Dyrektor  Regionalnego  Zarządu Gospodarki  Wodnej  w

Bydgoszczy postanowieniem z dnia 28 stycznia 2019 roku wskazał, że w jego opinii w

dziewięciu przypadkach projekt jest niezgodny z ustawą o zbiorowym zaopatrzeniu w

wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków. Niniejszy projekt Regulaminu uwzględnia

wszystkie  uwagi  zawarte  w  postanowieniu  Dyrektora  Regionalnego  Zarządu

Gospodarki Wodnej w Bydgoszczy, oraz zmiany w ustawie o zbiorowym zaopatrzeniu

w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków, które zostały ogłoszone w ustawie z dnia

13 lutego 2020 r. o zmianie ustawy – Prawo budowlane oraz niektórych innych ustaw

(Dz.  U.  2020 poz.  471).  W art.  7  przywołanej  ustawy zostały  wprowadzone zapisy

mające  istotny  wpływ  na  treść  Regulaminu,  które  dotyczą  procedury  wydawania

warunków przyłączenia do sieci. Zgodnie z art. 35 ust. 2 ustawy z dnia 13 lutego 2020 r.

o zmianie ustawy – Prawo budowlane oraz niektórych innych ustaw Rada Miasta w

terminie 12 miesięcy od dnia wejścia w życie niniejszej ustawy tj. do 19 września 2021

roku dostosuje Regulamin dostarczania wody i odprowadzania ścieków do ogłoszonych

zmian. 

Radny Zbigniew Pyziak zapytał o jakość wody w Pile  w stosunku do dopuszczalnych

wartości i poprosił o przygotowanie tych informacji na najbliższą sesję Rady Miasta. 

Radna Maria Miler  zadała pytanie dlaczego zmiany do regulaminu weszły tak późno,
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po dwóch latach.

Mariusz Bednarczyk Prezes Miejskich Wodociągów i Kanalizacji - odpowiedział, że

regulamin został wprowadzony po nowelizacji prawa budowlanego, który zobowiązuje

wszystkie wodociągi w Polsce do zmiany regulaminu. Uwzględnia on wszystkie uwagi

jakie wnosili wojewodowie  przez ten okres dwóch lat do regulaminów.

Komisja  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  -  wyniki  głosowania:  ZA (  4),  PRZECIW (0),

WSTRZYMUJE SIĘ (1), BRAK GŁOSU (1), NIEOBECNY (0)

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania:  ZA  (6),  PRZECIW  (  0),

WSTRZYMUJE SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 9

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na

sprzedaż  oraz  przyznania  na  rzecz  najemców  pierwszeństwa  w  nabyciu  lokali

użytkowych (garaży) wraz z udziałami w nieruchomości wspólnej.

 Projekt uchwały w imieniu prezydenta  przedstawiła  Joanna Nosek Z-ca Dyrektora

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Na  podstawie  art.  34  ust.  6  ustawy  z  dnia  21  sierpnia  1997  r.  o  gospodarce

nieruchomościami (Dz. U. z 2020 r. poz. 65, z późn. zm.) rada gminy może przyznać

w drodze uchwały pierwszeństwo w nabywaniu lokali  ich najemcom.  W przypadku

realizacji  pierwszeństwa  jak  wyżej  przedmiotem zbycia  powinna  być  nieruchomość

wraz z gruntem niezbędnym do racjonalnego korzystania z budynku (art.  34 ust.  6b

ustawy). 

  Z  wnioskiem  o  nabycie  lokali  użytkowych  (garaży)  określonych  w  załączniku

do  niniejszej  uchwały  zwrócili  się  ich  najemcy,  którym  oddano  lokale  użytkowe

(garaże)  w  posiadanie  zależne  na  podstawie  umów  najmu  zawartych  na  czas

nieoznaczony. Przedmiotowe garaże położone są w budynku stanowiącym kompleks

garażowy,  który znajduje  się  na działce  oznaczonej  geodezyjnie  nr  722 (obręb  27),

położonej w Pile przy ul. Okólnej. 

  Dla  działki  oznaczonej  geodezyjnie  nr  722  (obręb  27)  brak  jest  ustaleń

obowiązującego  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego.  Zgodnie
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z ewidencją gruntów ww. działka stanowi użytek Bi – inne tereny zabudowane. Działka

położona  jest  na  wyznaczonym  obszarze  zdegradowanym  oraz  nie  jest  położona

na obszarze rewitalizacji. 

Radni nie zadawali pytań.

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania:  ZA  (7),  PRZECIW  (  0),

WSTRZYMUJE SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 10

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na

wynajęcie  i  wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umów.

Projekt uchwały w imieniu prezydenta  przedstawiła  Joanna Nosek Z-ca Dyrektora

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Ustawa  z  dnia  21  sierpnia  1997  r.  o  gospodarce  nieruchomościami  przewiduje

możliwość  odstąpienia  od  obowiązku  przetargowego  wynajęcia  i  wydzierżawienia

nieruchomości na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony za zgodą

rady gminy (art. 37 ust. 4 wyżej cytowanej ustawy). Natomiast art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. a

ustawy z dnia  8 marca  1990 r.  o  samorządzie  gminnym stanowi,  że  w przypadku,

gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejne umowy,

których przedmiotem jest  ta  sama nieruchomość wymagana jest  zgoda rady gminy.

Najemcy  i  dzierżawcy  nieruchomości  będących  przedmiotem  uchwały  zwrócili

się  z  wnioskami  do  Prezydenta  Miasta  Piły  o  zawarcie  kolejnych  umów  najmu  i

dzierżawy. Umowy zostaną zawarte na czas nieoznaczony.

Radny  Zbigniew  Pyziak zadał  pytanie  odnośnie  działki  na  ulicy  Sikorskiego,

przedzielonej na pół.  Czy o tą działkę wystąpił jeden podmiot, czy to są dwa różne

podmioty wnioskujące łącznie z miejscem pod altanę śmietnikową .

Joanna  Nosek  Z-ca  Dyrektora  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami

odpowiedziała, że z wnioskiem o najem tej nieruchomości zwróciły się dwa podmioty.

Jest to budynek dwuklatkowy. Jedna klatka złożyła wniosek o jeden fragment działki
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i  część  altany  śmietnikowej,  a  druga  klatka  złożyła  wniosek  o  drugą  część  działki

i drugą połowę altany śmietnikowej.

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania:  ZA  (6),  PRZECIW  (  0),

WSTRZYMUJE SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 11

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu i dzierżawy.

Projekt uchwały w imieniu prezydenta  przedstawiła  Joanna Nosek Z-ca Dyrektora

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Ustawa  z  dnia  21  sierpnia  1997  r.  o  gospodarce  nieruchomościami  przewiduje

możliwość  odstąpienia  od  obowiązku  przetargowego  wynajęcia  i  wydzierżawienia

nieruchomości na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony za zgodą

rady  gminy  (art.  37  ust.  4  wyżej  cytowanej  ustawy).  Nieruchomości  będące

przedmiotem uchwały wykorzystane zostaną na cele magazynowe, poprawę warunków

zagospodarowania  nieruchomości  przyległej,  miejsca  postojowe  dla  samochodów

osobowych,  uprawę  warzyw,  trawnik  oraz  lokalizację  i  utrzymanie  urządzeń

przesyłowych. 

Radny Zbigniew Pyziak  zadał pytanie czy  Wydział Gospodarki Nieruchomościami

wyraził zgodę na takie usytuowanie miejsc postojowych na ul. Kwiatowej.

Joanna  Nosek  Z-ca  Dyrektora  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami

odpowiedziała,  że  została  pozytywnie  zaopiniowana  taka  lokalizacja  miejsc

postojowych. Zwłaszcza, że ma być to tylko utwardzenie.

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania:  ZA  (  6),  PRZECIW  (  0),

WSTRZYMUJE SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)  

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.                                 
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Ad. 12

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.

Projekt uchwały w imieniu prezydenta  przedstawiła  Joanna Nosek Z-ca Dyrektora

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Ustawa  z  dnia  21  sierpnia  1997  r.  o  gospodarce  nieruchomościami  przewiduje

możliwość odstąpienia od obowiązku przetargowego wydzierżawienia nieruchomości

na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony za zgodą rady gminy

(art. 37 ust. 4 wyżej cytowanej ustawy). Nieruchomość będąca przedmiotem uchwały

położona jest na obszarze objętym ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego  obszarów  wyłączonych  z  zabudowy  (uchwała  Nr  XVI/144/99  Rady

Miejskiej w Pile z dnia 28 września 1999 r., Dz. Urz. Woj. Wlkp. Nr 91, poz. 1646 z 13

grudnia  1999 r.),  zgodnie  z  którym znajduje  się  w granicach  obszaru  oznaczonego

symbolem  Z2  –  tereny  zieleni  miejskiej.  Z  wnioskiem  o  dzierżawę  nieruchomości

wystąpił  użytkownik  i  właściciel  nieruchomości  sąsiednich,  będący  rolnikiem

indywidualnym.  Z  uwagi  na  oddanie  do  korzystania  działek  zlokalizowanych

bezpośrednio  przy  nieruchomości  będącej  przedmiotem  niniejszej  uchwały,  a  także

strukturę własnościową tego terenu, niemożliwe jest  zapewnienie dojazdu do działki

nr 12/1 (obręb 34).  

Radny  Grzegorz  Płachta zapytał  dlaczego  niemożliwe  jest  zapewnienie  dojazdu

do działki  nr 12/1 skoro na załączniku graficznym jest  oznaczona droga o numerze

geodezyjnym 17/1. Czy ta droga prowadzi do drogi publicznej.

Joanna  Nosek  Z-ca  Dyrektora  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami

odpowiedziała  ,  że  jest  to  droga  polna,  jest  tam spore  zadrzewienie,   zakrzewienie

i z tamtej strony nie ma możliwości dojazdu. Jedyny dojazd to od strony działki, która

jest  oddana  w  posiadanie  zależne,  a  kolejna  działka  umożliwiająca  dojazd  jest

w posiadaniu osoby trzeciej.  

 

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania:  ZA  (5),  PRZECIW  (  0),

WSTRZYMUJE SIĘ (2), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
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Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 13

 Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie rozpatrzenia petycji Pani

Renaty  Sutor  o  zmianę  przepisów  prawa  miejscowego  poprzez  dofinansowanie

pieniężne lub rzeczowe rodziców mieszkających w gminie Piła w zakresie edukacji ich

dzieci, które z powodu pandemii panującej w Polsce, nie mogą uczyć się w szkołach lub

przebywać w przedszkolach, a tym samym edukacja dzieci została przerzucona na ich

rodziców,  oraz  utworzenie  miejsc  i  pomieszczeń,  w  których  możliwe  byłoby

pozostawienie odzieży, obuwia oraz żywności dla osób potrzebujących.

Projekt  uchwały  przedstawiła  Wioletta  Stalęga Przewodnicząca  Komisji  Skarg

Wniosków i Petycji.  

 Petycja Pani Renaty Sutor zam. Rabka – Zdrój wpłynęła do Urzędu Miasta w dniu

1  czerwca  2020  roku.  Wnosząca  petycję  postuluje  zmianę  przepisów  prawa

miejscowego poprzez dofinansowanie pieniężne lub rzeczowe, rodziców mieszkających

w gminie  Piła  w  zakresie  edukacji  ich  dzieci,  które  z  powodu  pandemii  panującej

w Polsce, nie mogą uczyć się w szkołach  lub przebywać w przedszkolach. Po drugie,

wnosząca petycję postuluje o utworzenie miejsc  i  pomieszczeń, w których możliwe

byłoby pozostawienie odzieży, obuwia oraz żywności dla osób  potrzebujących. 

Uwarunkowania polityki społecznej, zarówno na poziomie ogólnokrajowym, jak

i  gminnym,  pozwalają  na  wsparcie  pilskich  rodzin  z  dziećmi  stosunkowo szerokim

wachlarzem  świadczeń. Tej kategorii beneficjentów dedykowane są m.in. świadczenia

wychowawcze  (500  +), świadczenia  rodzinne  oraz  „Dobry  start”,  gdzie  intencją

ustawodawcy była pomoc rodzinom  w partycypacji w pokryciu kosztów utrzymania

dzieci, w tym związanych z edukacją. Należy przy   tym zaznaczyć, że nie wszystkie

świadczenia, których beneficjentami są rodziny z dziećmi,  uzależnione są od spełnienia

określonego kryterium dochodowego.  

Ponadto Gmina Piła,  na mocy ustawy z  dnia 7 września  1991 r.  o systemie

oświaty  oraz   Uchwały  Nr  X/123/11  Rady  Miasta  Piły  z  dnia  28  czerwca  2011  r.

w sprawie  regulaminu udzielania  pomocy materialnej  o  charakterze socjalnym dla

uczniów  zamieszkałych  na  terenie  gminy  ,  realizuje wsparcie  dla  pilskich  uczniów

w formie stypendiów i zasiłków szkolnych, przeznaczając na ten cel  rokrocznie ok. 1,5

mln  zł,  w  tym ok.  300  tys.  zł  pochodzących  ze  środków własnych  gminy.  Pomoc

materialna  udzielana  jest  uczniom  właśnie  w  celu  zmniejszenia  różnic  w  dostępie
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do edukacji  i  umożliwienia  pokonywania  barier  dostępu  do  edukacji  wynikających

z trudnej sytuacji materialnej ucznia. Może być zatem przeznaczona na zakup sprzętu

niezbędnego  w edukacji  zdalnej  uczniów.  Wysokość  miesięcznej  kwoty  stypendium

szkolnego w obecnym roku  szkolnym wynosi:  

- 248 zł (200 % kwoty zasiłku rodzinnego na dziecko w wieku powyżej 5 roku

życia  do  ukończenia  18  roku  życia),  jeżeli  dochód  miesięczny  na  członka

rodziny  ucznia  wynosi  do  475,20  zł  (do  90  %  kryterium  dochodowego

uprawniającego do świadczeń z pomocy  społecznej dla osoby w rodzinie)  

- 223,20 zł (180 % kwoty zasiłku rodzinnego na dziecko w wieku powyżej 5

roku życia do  ukończenia 18 roku życia), jeżeli dochód miesięczny na członka

rodziny  ucznia  wynosi  od  475,20  zł  do  528  zł  (90  %  -  100  %  kryterium

dochodowego uprawniającego do świadczeń  z pomocy społecznej  dla osoby

w rodzinie).  

Kolejny  element  to  umowa  nr  2433/2020  z  28  kwietnia  2020  r.,  dotycząca

realizacji projektu opracowanego przez Wydział Oświaty Kultury i Sportu w ramach

Programu Operacyjnego Polska  Cyfrowa na lata 2014-2020 Osi Priorytetowej nr I

„Powszechny  dostęp  do  szybkiego  Internetu”działania  1.1:  „Wyeliminowanie

terytorialnych  różnic  w  możliwości  dostępu  do  szerokopasmowego  internetu

o wysokich przepustowościach  

Całkowita wartość projektu: 99 995,00 zł.  

Dofinansowanie: 99 995,00 zł.  

Okres realizacji: od 28.04.2020 r. do 28.10.2020 r.  

Celem  projektu  jest  wyeliminowanie  terytorialnych  różnic  w  możliwości  dostępu

do szerokopasmowego internetu o wysokich przepustowościach.  

Uzyskane  środki  finansowe  zostały  przeznaczone  na  wyposażenie  9  szkół  w  35

komputerów  niezbędnych do prowadzenia lekcji na odległość w czasie epidemii.  

W  związku  z  powyższym  Gmina  Piła  udzieliła  wsparcia  uczniom  w  czasie  stanu

epidemii.  

Rodziny  znajdujące  się  w  najtrudniejszej  sytuacji  mogą  również  ubiegać

się o wsparcie   finansowe przewidziane w ustawie  o pomocy społecznej  . Przy czym

należy zaznaczyć, że w całym  okresie epidemii koronawirusa Miejski Ośrodek Pomocy
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Społecznej  w  Pile  nie  odnotował zgłoszenia,  z  którego  wynikałoby,  że  z  powodu

braków sprzętowych, wynikających z trudnej  sytuacji materialnej rodziny, dziecko nie

może realizować nauki zdalnej.  

Odnosząc  się  natomiast  do  utworzenia  miejsc  i  pomieszczeń,  w  których  możliwe

byłoby pozostawienie  odzieży,  obuwia  oraz  żywności  dla  osób  potrzebujących,  to

dożywianie najuboższych mieszkańców miasta należy do zadań z pomocy społecznej  o

charakterze obowiązkowym. Zadanie to realizowane jest w drodze posiłków  w placówkach

oświatowych, Dziennym  Domu  Pomocy  oraz  Spółdzielni  Socjalnej  „Perfekcja”,

finansowanych  z  rządowego   programu  „  Posiłek  w  szkole  i  w  domu”  oraz  środków

własnych gminy. Ośrodek oferuje również  wsparcie w postaci zasiłków    na zakup posiłku

lub żywności. Ponadto na terenie Gminy Piła   dystrybucją produktów żywnościowych w

formie paczek zajmują się współpracujące z Gminą organizacje pozarządowe i instytucje

kościelne,  realizujące  Program  Operacyjny  „Pomoc   Żywnościowa”  2014-2020.  W

ostatnich latach pojawiły się także inicjatywy społeczne, w ramach których na targowiskach

miejskich  pojawiły  się  lodówki,  w  których  mieszkańcy  mogą  pozostawiać   żywność

osobom potrzebującym.  

    W zakresie  redystrybucji  obuwia  i  odzieży  należy  zauważyć,  że  na  terenie  miasta

znajduje  się szeroka baza punktów z odzieżą używaną, w których można zaopatrzyć się w

odzież czy obuwie  za niewielką opłatą. Odzież niepotrzebną można natomiast zostawiać w

specjalnych kontenerach  umieszczonych na pilskich osiedlach. Rodziny znajdujące się w

najtrudniejszej sytuacji mogą   również ubiegać się o wsparcie finansowe przewidziane w

ustawie  o  pomocy  społecznej. Zaopatrzeniem  osób  bezdomnych  w  odzież  zajmuje  się

natomiast Pilskie Centrum Pomocy Bliźniemu Monar-Markot, które realizuje na zlecenie

Gminy Piła zadanie zapewnienia schronienia.  Organizowane są również przedsięwzięcia

społeczne  (np.  „Wymiana  ciepła”),  w  ramach  których  na   terenie  Piły  pojawiają  się

wieszaki,  na  które  można  odwiesić  i  oddać  odzież  dla  potrzebujących, w tym  osób

bezdomnych.  Ponadto,  z  obserwacji  wynika,  że  również  mieszkańcy  Piły  w  sposób

aktywny wspierają się wzajemnie nieodpłatną pomocą w formie odzieży czy obuwia za

pośrednictwem portali społecznościowych    i ogłoszeniowych.  

Miasto  Piła  aktywnie  współpracuje  z  organizacjami  pozarządowymi,  zlecając  im  do

realizacji  szereg  zadań  i  jest  otwarte  również  na  oddolne  inicjatywy  społeczne,

niejednokrotnie obejmując  je  swoim  patronatem.  Akty  prawa  miejscowego,  w

szczególności  coroczne uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie programów współpracy z

organizacjami  pozarządowymi,  dają możliwość  realizowania  tego  rodzaju  inicjatyw

również przy finansowym wsparciu gminy (np. granty) i  w tym zakresie nie wymagają
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zmiany  postulowanej  przez  wnioskującą.  KSWiP  zaopiniowała  wniosek

w przedstawionej sprawie, uznać jako niezasadny.

Radni nie zadawali pytań.

Komisja  Spraw  Społecznych  -  wyniki  głosowania:  ZA  (7),  PRZECIW  (0),

WSTRZYMUJE SIĘ (1 ), BRAK GŁOSU (2), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 14

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji

XXX*  dotyczącej  nadania  nowej  przeprawie  mostowej  na  Gwdzie  miana  “Mostek

Zgody”

Projekt  uchwały  przedstawiła  Wioletta  Stalęga Przewodnicząca  Komisji  Skarg

Wniosków i Petycji.  

Dnia 12 czerwca 2020 r.  do Rady Miasta  Piły  wpłynęła petycja  w sprawie nadania

nowej  przeprawie  mostowej  na   rzece  Gwdzie  miana  „Mostek  zgody”.  Wnoszący

petycję wskazuje, że miejsce przeprawy jest wyjątkowo urokliwe i idealne na spacery

i pojednanie. Zgoda, porozumienie i kompromis to jedne z wartości Unii Europejskiej,

której  jesteśmy członkiem i  jednocześnie  beneficjentem środków unijnych.  Zdaniem

wnoszącego  petycję,  proponowana  nazwa  „Mostek  Zgody”  byłaby  upamiętnieniem

rzeczywistej  wspólnoty.  Sprawa  nadania  nazwy  przeprawie  mostowej  została

przekazana do zaopiniowania przez Zespół do spraw nazewnictwa ulic, działający przy

Prezydencie Miasta Piły,  który rozpatrzył petycję na posiedzeniu w dniu 7 września

2020 r. Członkowie Zespołu stwierdzili, że ww. przeprawa mostowa jest częścią dużej

inwestycji  realizowanej  aktualnie  na  Bulwarach  Europejskich,  w  ramach  której

powstanie  infrastruktura  rekreacyjna.  W  związku  z  powyższym  nadawanie  nazwy

przeprawie,  na  tym  etapie  przedsięwzięcia  jest  przedwczesne.  W  opinii  Zespołu

przeprawa mostowa powinna być nazwana po zakończeniu całego projektu. Być może

nazwa ta  zostanie  wyłoniona w ramach ogłoszonego konkursu.  Jednocześnie Zespół

do spraw nazewnictwa wyraził  podziękowania wnioskodawcy za złożenie propozycji
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nazwy  dla  wybudowanej  przeprawy  mostowej.  KSWiP  zaopiniowała  wniosek

w przedstawionej sprawie, uznać jako niezasadny.

Radni nie zadawali pytań.

Komisja  Spraw  Społecznych  -  wyniki  głosowania:  ZA  (8  ),  PRZECIW  (0),

WSTRZYMUJE SIĘ (0), BRAK GŁOSU (2), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 15

   Informacja w sprawie interpelacji i zapytań .  

Informacja zostanie przedstawiona na sesji Rady Miasta w dniu 29 września 2020 r.

Ad. 16

Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Włodzimierz Bystrzycki, Przewodniczący

Komisji Spraw Społecznych zakończył obrady komisji wspólnej.

         

Protokół sporządziła:      Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych

Wanda Bartosz        Włodzimierz Bystrzycki
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Protokół podpisali:

Lp.
Imię i nazwisko Podpis

1 Kama Frąckowska-Pilarska

2 Tomasz Jopek

3 Urszula Kaczmarek

4 Teresa Kasior

5 Ryszard Małecki

6 Gabriela Milska

7 Emilia Piechocka

8 Zbigniew Pyziak

9 Krzysztof Zając

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej

      Marek Andruszkiewicz

Protokół podpisali:

Lp.
Imię i nazwisko radnej/radnego Podpis

1 Mieczysław Karpiński

2 Maria Kubica

3 Magdalena Pabich

4 Grzegorz Płachta

5 Kazimierz Sulima

7 Marek Toboła
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta

 Lucjan Szutkowski

Protokół podpisali:

Lp. Imię i nazwisko radnej/radnego Podpis

1 Zdzisława Karpińska

2 Maria Miler

3 Tomasz Słoboda

4 Wioletta Stalęga 

5 Sławomir Wegner
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